
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 17 2021/2022 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 23. marts 2022 kl. 17.00 – 20.00  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 17 – 2020/22 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Thomas Christensen, Lotte Sanches, Martin 
Vilmann, Marianne Dyreholdt 
 
 

Medarbejdere: Eva Andersen og Kim Møller Heller 
 
 

Ledelse: Lars Frisch og Søren Fini Christensen 
 

Elevråd: Oliver Nordahl Lund, Rebecca Odgaard 

Afbud 

Forældre: Kevin Larsen, Kirsten Borchsenius 
 

Medarbejdere:  
 

Ledelse: Mette Grønborg Thompson 
 
Elevråd:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Punkt til orientering 
 

Elevrådet har arbejdet med cases fra 
fælleselevrådet. Job og Uddannelsesdagen 
har elevrådet også drøftet. Elevrådet skal i 
samarbejde med 2 ergoterapeutstuderende 
udvikle toiletterne i P1, selve ændringen vil 
ske henover sommerferien. 
 

3. Skolebestyrelsesvalg 
Kort orientering om valget, samt en drøftelse 
af rekrutering af kandidater til bestyrelsen. 
 

Punkt til drøftelse og  beslutning 
 

Der er kandidater der har meldt sig, det er 
positivt.  
Marianne og Martin laver en kort video, hvor 
de reklamerer for valget.  



 

4. Ansøgning om ekstra klasse på 1. 
årgang til skoleudvalget 
Skoleudvalget har afvist bestyrelsens 
ansøging om oprettelse af en ekstra klasse 
på kommende 1. årgang. Bestyrelsen bedes 
drøfte hvorledes den forholder sig til 
afslaget. Sagsfremstilling og beslutning kan 
ses her: https://koege.dk/byraad-
udvalg/Dagsordener-og-referater/6fb0949b-
003a-49d3-bc73-962268ca953f/1DED0CBC-
C208-43EB-9545-
891FD097EAF2.aspx?agendaid=a4ff0a2e-
d70b-43fd-bb99-7966b77701ce#section26 
 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
. 

Bestyrelsen tager skoleudvalgets beslutning 
til efterretning. Nuværende 0. klasser bliver 
informeret om bestyrelsens indsats for at få 
en ekstra 1. klasse.  

5. Princip vedr. Skole-/hjemsamarbejdet 
Bestyrelsen bede orientere sig i princippet, 
samt drøfte om der er behov for ændringer i 
det nuværende princip. 
 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
. 

Princippet er redigeret.  
 
Skolebestyrelsen vedtager at lave et forsøg med 
kommende 7. årgang, hvor der laves et forsøg 
med cafémøder, hvor forældrene kan møde alle 
lærere.  
 

6. Timefordelingsplan Godkendt 

7. Mødeplan  Møderne ligger 17.30-20.30 
 

8. Kontaktforældrebrochure 
Bestyrelsen bedes drøfte og evt. revidere 
den vedhæftede brochure. 
 

Punkt til drøftelse og evt.  beslutning 
 

Linke mellem princippet og 
kontaktforældrebrochuren 
 
Lave liste over hvordan kontaktforældrene 
er 

9. Kirstinedalsløbet 
Orientering fra arbejdsgruppen. 
 

Punkt til orientering 
 

Beslutningen omkring gennemførelse af 
løbet skubbes til næste møde.  

10. Dimmission 
Dimmissionen finder sted onsdag den 22. 
juni. Bestyrelsen bør drøfte om der skal 
afholdes en seance pr. klasse, eller om der 
skal afholdes en fælles Dimmision. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Elevrådet holder tale for afgangseleverne. 
Vi afholder én dimission for 9. årgang. 
18.00-19.30. 

11. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 Danske Skoleelever 
 Kulturfuglens spiral 

 
b) Medarbejderne 

 

Formandsskabet: 
Elevrådet undersøger om de ønsker at 
bibeholde medlemsskabet i Danske 
Skoleelever. 
 
Kulturfuglen arbejder på at bygge en 
spiralbænk, den skal ligge på det grønne 
område ved Basen op mod Bøgelysvej.  



 

c) Ledelsen 
 Medarbejderinternat 
 Køge Kids Tour 
 Kapacitetsanalyse 
 Forældremøde omkring SFO start 1. 

april 
 Arbejdstilsynet – belægning, grøn 

smiley 
 Sidste skoledag 

 
 

 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
Medarbejderne: 
Der har været afholdt internat med fokus på 
Sundhed og Stress.  
 
Der er indledt drøftelser omkring 
Skoleplanen. Fagfordelingen starter efter 
påske.  
 
I SFO’en er der gang i at gøre klar til 1. april 
børnene. Det er dejligt at der ikke længere 
er Coronarestiktioner. Der bliver etableret 
nye Teams i SFO 1. 
Der er et ønske om at få en ny klokke. Der 
er drøftelser omkring faldunderlaget i 
SFO’en, Søren oplyser at underlaget bliver 
tjekke af legepladsinspektøren.  
 
Ledelsen 
SFO’en har haft gang i overleveringer med 
de nye t-klassebørn. 
Der er ansættelsessamtaler i gang til en 
pædagogstilling.  
 
Kapacitetsanalyse 
Forældremøde omkring SFO start 1. april 
Arbejdstilsynet – belægning, grøn smiley 
Sidste skoledag 
 
 
 
  
 
 

12. Evt  

13. Lukket punkt 
 

 

   
 
Inden mødet serveres der en bid brød.  


